
La Jonquera reclama que es millori l'estat de l'N-II al seu pas

pel municipi

La iláluminaci� def icient i el mal estat de les rotondes i de l'asfalt s�n temes

pendents

El govern municipal s'ha reunit amb el representant de Foment

El mal estat de les rotondes de l'N-II al pas per la

Jonquera 辿s una de les reclamacions de

l'Ajuntament Foto: Q. P.

El p�ssim estat en qu� es troba la Nacional II al seu pas per la

Jonquera ha por tat l'Ajuntament a tornar a reclamar al Ministeri de

Foment Ðtitular de la carreteraÐ que es prenguin mesures per

millorar aquesta situaci�. L'alcaldessa, S�nia Mar t�nez, i el primer

tinent d'alcaldia, Rafael Medinilla, van reunir-se el passat 21 de juliol

a Girona amb el representant de Foment de la Unitat de Carreteres

de l'Estat per parlar-ne. Entre els temes tractats, els edils

jonquerencs van insistir de nou en la iláluminaci�. En diverses

ocasions l'Ajuntament ja ha manifestat que la carretera no disposa

de prou iláluminaci�, fet que provoca que la visi� nocturna sigui

inapropiada per a una via d'acc�s d'aquest tipus. Ara fa dos anys es va acordar d'assumir de manera compar tida,

entre el Ministeri i l'Ajuntament, les despeses del consum el�ctric generades per l'enllumenat de l'N-II. En

aquests moments s'estan realitzant proves per posar-ho en funcionament abans de f inal d'any. Alhora, un altre

dels temes que es van posar sobre la taula �s l'enjardinament interior de les rotondes, que, segons l'Ajuntament,

presenten un aspecte lamentable. At�s que l'Ajuntament de la Jonquera ho considera necessari, durant aquest

mes d'agost el consistori ha dut a terme la neteja i el desbrossament de l'interior de les rotondes com a mesura

provisional. L'Ajuntament va solálicitar perm�s per instalálar reg autom�tic en totes les rotondes i fer-se c�rrec del

seu manteniment, i aix� millorar la imatge d'entrada al municipi.

Per �ltim, i no menys impor tant, es va tractar el tema de l'asfalt, que es troba molt deteriorat, amb forats i una

super f�cie rugosa que dif iculta la conducci� i produeix avaries en vehicles, sobretot a les rotondes. Segons

Foment, responsables pol�tics de Madrid ja han visitat la zona i, conscients del mal estat de la via, miraran

d'emprendre accions tan bon punt sigui possible. Els representants del govern municipal i del ministeri van

acordar tornar-se a reunir en els propers mesos per fer el seguiment d'aquestes demandes.
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